

TERMA RUJUKAN

PROGRAM PEMBIAYAAN KETAHANAN ORGANISASI SENI CENDANA

TEMPOH PERMOHONAN

Panggilan Permohonan	Tarikh Akhir Permohonan	Semakan + Penilaian	Pemohon Dimaklumkan	Program Bermula
17 Julai 2020	16 Ogos 2020	17 Ogos – 20 September 2020	Dari 30 September 2020	Pertengahan Oktober 2020

Apakah Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA (“Program”) bertujuan untuk membangun dan menyokong kelestarian organisasi seni profesional yang:

- Membentuk kepelbagaian identiti, nilai dan aspirasi seni and budaya Malaysia;
- Menghasilkan karya seni dan program berkualiti yang dapat dihargai oleh penonton Malaysia dan antarabangsa;
- Memperkayakan kehidupan penonton dan segmen masyarakat Malaysia yang berbeza melalui program jangkauan seni dan budaya;
- Menyumbang kepada pembangunan dan perkembangan landskap seni budaya, amalan seni, kepakaran profesional dan bakat artis Malaysia; dan
- Mencapai pengurusan sumber yang baik dan kelestarian kewangan yang lebih baik.

Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA memberikan sokongan kepada organisasi seni di Malaysia untuk penganjuran program-program seni ataupun memberikan perkhidmatan kepakaran sektor seni, membolehkan perancangan yang lebih baik untuk organisasi, dan meningkatkan kemampuan organisasi untuk mendapatkan manfaat dari kolaborasi dan sokongan yang lain. Program ini menyediakan pembiayaan **sehingga RM150,000 setiap permohonan** untuk **menyokong aspek operasi dan penganjuran program** untuk organisasi-organisasi seni **dari pertengahan bulan Oktober 2020 hingga pertengahan bulan September 2021**.

Organisasi seni yang berdaftar di bawah Pendaftar Syarikat (ROC) atau Pendaftar Pertubuhan (ROS) di bawah undang-undang Malaysia yang terlibat secara aktif dalam sektor seni persembahan, seni visual, muzik independen dan kraf seperti yang disenaraikan di bawah digalakkan untuk memohon untuk program ini.

Seni Persembahan	Seni Visual	Muzik Independen	Kraf
<ul style="list-style-type: none"> • Seni tradisional dan kontemporari yang termasuk: <ol style="list-style-type: none"> Teater Tarian Komedi Teater muzikal Ensembel persembahan Pelbagai disiplin 	<ul style="list-style-type: none"> • Seramik • Lukisan • Arca • Catan • Cetakan • Fotografi • Seni Instalasi • Seni Digital/ Multimedia 	<ul style="list-style-type: none"> • Muzik yang dihasilkan secara bebas – <i>istilah 'Independen' di sini merujuk kepada entiti muzik yang bukan di bawah naungan sebarang label muzik komersial atau syarikat korporat.</i> 	<ul style="list-style-type: none"> • Kraf • Tekstil tradisional • Seni kerja manik • Tenunan • Seramik • Kerja kayu • Seni kerja logam • Seni tradisional • Prop dan instrumen • Kasut hasil buatan tangan

TERMA RUJUKAN

Program ini terbuka untuk organisasi ataupun pertubuhan seni yang bertumpu kepada aspek kerja sebagai Pengkarya Seni, Merapatkan Jurang Seni dan Perantara Seni seperti yang disenaraikan di bawah:

Pengkarya Seni	Merapatkan Jurang Seni	Perantara Seni
<p>a) Mencipta karya-karya asal yang menambah kepada landskap seni dan budaya Malaysia dan yang boleh mendapat pengiktirafan di dalam dan luar negara;</p> <p>DAN / ATAU</p> <p>b) Membentangkan/ mempersembahkan adaptasi karya seni berkualiti tinggi yang mana menjadi kebanggaan terhadap rakyat Malaysia.</p> <p>Organisasi-organisasi ini mencipta ataupun membentangkan karya yang mencerminkan identiti terhadap kepelbagaian etnik di Malaysia.</p>	<p>a) Menganjurkan program seni yang khusus untuk demografik tertentu (cth. belia, kanak-kanak, warga emas) atau segmen yang kurang mendapat perhatian (cth. orang kurang upaya, belia yang berisiko, orang dari latar belakang berpendapatan rendah);</p> <p>DAN</p> <p>b) Membuka/meningkatkan akses terhadap seni kepada semua, mengembangkan khalayak baharu terhadap sektor seni, membina dan meningkatkan penghayatan terhadap seni.</p>	<p>a) Menyokong pembangunan pengamal / artis dan/atau sektor dengan inisiatif seperti:</p> <ul style="list-style-type: none"> - menyokong advokasi sektor seni; - menyediakan perkhidmatan pengurusan dan pentadbiran sektor seni; - menyediakan peluang untuk pembangunan kemahiran (cth. <i>program residensi, mentor</i>); terlibat dalam aspek penyelidikan dan dokumentasi; <p>DAN</p> <ul style="list-style-type: none"> - membina rangkaian industri seni domestik dan antarabangsa, di antara lain-lain perkhidmatan.

Bagi tujuan permohonan, pilih salah **satu** definisi di atas yang paling sesuai dengan fokus utama pekerjaan anda. Ini akan menentukan kriteria penilaian yang akan digunakan untuk permohonan anda. Sekiranya berjaya diterima dalam **Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA**, kategori yang dipilih juga akan menentukan jenis petunjuk prestasi utama yang perlu anda sampaikan.

Berikut adalah beberapa contoh organisasi seni yang boleh menerima manfaat daripada program ini yang berkaitan dengan kategori kerja **Pengkarya Seni, Merapatkan Jurang Seni** dan **Perantara Seni** di atas. Senarai berikut adalah tidak terhad.

Jenis Organisasi			
Seni Persembahan	Seni Visual	Muzik Independen	Kraf
<ul style="list-style-type: none"> • Ruang persembahan independen; 	<ul style="list-style-type: none"> • Ruang seni independen, alternatif dan eksperimen; 	<ul style="list-style-type: none"> • Studio rakaman independen; • Perkhidmatan menyediakan bekalan 	<ul style="list-style-type: none"> • Artisan, pembuat kraf, pengeluar; kolektif dan organisasi

TERMA RUJUKAN

<ul style="list-style-type: none"> • Pertubuhan teater/seni persembahan; • Organisasi artistik (cth. tarian, teater, seni persembahan pelbagai disiplin dll.); • Perkhidmatan kepada bidang seni persembahan pentas/ teater/ produksi (cth. perkhidmatan teknikal, pementasan teater, pertubuhan perantara seni, organisasi perkhidmatan pentadbiran sektor seni dll.) 	<ul style="list-style-type: none"> • Ruang yang dikendalikan oleh seniman/kolektif seniman visual; • Perkhidmatan kepada sektor seni visual (pemuliharaan, pemasangan karya seni, kerja perantaraan) 	<p>peralatan bunyi dan muzik (dengan fokus kepada acara berskala kecil)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Perkhidmatan kepada sektor (cth: pemeliharaan warisan, inovasi dsb.)
<ul style="list-style-type: none"> • Organisasi yang bertumpu kepada kurasi dan penganjuran seni melalui acara festival / platform dan banyak lagi. 			

Apakah aspek yang disokong di bawah Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA akan menyokong dalam menampung perbelanjaan dalam **dua komponen** – perbelanjaan bagi aspek **operasi dasar** dan perbelanjaan **program** untuk menyokong perancangan untuk jangka masa yang lebih panjang dan memperkasakan pembangunan organisasi seperti yang dinyatakan di bawah:

<p align="center">Bahagian A – Merangkumi perbelanjaan operasi dasar yang boleh meliputi:</p>	
<p>Kelestarian</p>	<p>Untuk membina daya tahan dan meningkatkan kelestarian operasi selama dua belas (12) bulan.</p>
<p>Pengurusan</p>	<p>Untuk mentadbir, mengurus dan mempromosikan projek, perkhidmatan dan program seni awam dan / atau masyarakat yang mungkin merangkumi persembahan, pameran, penerbitan, program jangkauan / pendidikan, latihan dan perkhidmatan kepakaran seni yang relevan kepada industri.</p>
<p align="center">Bahagian B – Merangkumi perbelanjaan program yang boleh meliputi:</p>	
<p>Penciptaan</p>	<p>Untuk mencipta, mengembangkan dan menyampaikan karya seni dan pengaturcaraan yang inovatif.</p>

TERMA RUJUKAN

Penyelidikan	Untuk melakukan penyelidikan, dokumentasi, pengarkiban atau kerja pembangunan amalan seni dan lain-lain aspek terhadap fokus kajian yang akan menyumbang kepada pengembangan industri seni.
Akses	Untuk menyokong inisiatif dan program yang mendorong penyertaan orang ramai, meningkatkan kebolehlihatan dan peningkatan khalayak yang lebih besar untuk mengalami seni.
Kapasiti	Untuk menyokong program dan latihan yang berfokus kepada pengembangan kapasiti untuk staf, pengamal, seniman dan pekerja budaya yang baharu, mewujudkan peluang-peluang di dalam sektor ini dan mewujudkan jaringan yang lebih luas di dalam negara, di peringkat serantau atau antarabangsa.

Mungkin akan terdapat nisbah yang disyorkan di antara perbelanjaan kos operasi dasar dan kos penganjuran program bergantung kepada sifat perniagaan, jenis fokus organisasi dan profil syarikat pemohon yang akan dikaji mengikut maklumat bagi setiap permohonan sebagai sebahagian dari proses penilaian.

Siapakah yang boleh memohon untuk Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

<ul style="list-style-type: none"> • Organisasi seni berdaftar yang mempunyai sejarah minimum tiga (3) tahun dan mempunyai portfolio kerja dan penglibatan yang aktif dalam sektor seni dan budaya di Malaysia; • Organisasi seni yang berdaftar di bawah Pendaftar Syarikat (ROC) ataupun Pendaftar Pertubuhan (ROS) di Malaysia; • Mesti mengemukakan laporan akaun yang telah diaudit untuk dua (2) tahun terakhir dan laporan akaun pengurusan untuk tahun semasa (<i>Management Accounts</i>); • Mana-mana pihak yang kritikal dalam pembangunan seni dan budaya Malaysia; • Mempunyai sejarah/rekod penganjuran program yang lepas dan/atau pemberian perkhidmatan kepada sector seni; • Mempunyai struktur organisasi untuk menyokong aktiviti berterusan, dengan sekurang-kurangnya seorang kakitangan kontrak tetap atau kontrak jangka panjang.

Pemohon utama dari organisasi seni mestilah bertanggungjawab sepenuhnya dalam urusan pentadbiran serta terlibat secara aktif dalam proses permohonan, pemantauan dan penilaian secara menyeluruh untuk program tersebut.

Penerima Program Pembiayaan Organisasi Seni sedia ada mungkin dapat mengajukan permohonan semula pada akhir setiap kitaran pendanaan, bergantung kepada dana yang tersedia.

Projek-projek yang dicadangkan oleh entiti yang menjana keuntungan mestilah mempunyai manfaat penting untuk pembangunan artis Malaysia, membawa seni berkualiti tinggi kepada khalayak ramai dan mencapai kemamparan kewangan. Pihak CENDANA akan memberi

TERMA RUJUKAN

keutamaan pembiayaan kepada organisasi yang fokus perniagaan utamanya adalah dalam seni.

Siapakah yang tidak layak memohon Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

CENDANA tidak akan dapat menyokong permohonan anda jika anda:

- i) Adalah organisasi yang:
 - Diwujudkan untuk tujuan bukan sekular;
 - Kini menerima penajaan di bawah program pembiayaan yang lain CENDANA atau dari syarikat induknya MyCreative Ventures Sdn Bhd;
 - Mempunyai laporan penilaian tertunda atau laporan yang belum diserahkan mengenai penggunaan program pembiayaan sebelumnya dari CENDANA atau syarikat induknya MyCreative Ventures Sdn Bhd;
 - Berhutang dengan CENDANA;
 - Jika terdapat sebarang penemuan tidak positif terhadap organisasi semasa proses permohonan.

- ii) Adalah mencadangkan beberapa usaha/ program yang:
 - Telah pun dimulakan sebelum masa permohonan atau sebelum proses penilaian permohonan CENDANA selesai;
 - Program yang tidak mempunyai komponen seni yang jelas, termasuk projek yang terutamanya untuk mempromosikan hal ehwal agama;
 - Program yang tidak memberi manfaat kepada seniman atau pekerja seni budaya;
 - Aktiviti yang tidak termasuk di bawah jenis bentuk seni/ sektor mandat CENDANA;
 - Program yang bertujuan khusus untuk akademik atau untuk dibentangkan di bawah naungan sebuah sekolah atau institusi pengajian tinggi dan merupakan sebahagian daripada kurikulumnya;
 - Program yang bertujuan untuk menghasilkan keuntungan yang akan diedarkan kepada pemilik syarikat/ pemegang saham;
 - Program yang diadakan di tempat keagamaan;
 - Program yang tidak bertujuan untuk kegunaan awam;
 - Program yang bertujuan untuk mengutip derma;
 - (Jika berkaitan) tidak memperoleh lesen yang berkaitan (cth. kelulusan majlis tempatan atau kelulusan PUSPAL).

Jenis pembiayaan yang disokong di bawah Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

Program Pembiayaan Organisasi Seni CENDANA menyediakan pembiayaan sehingga RM150,000 bagi setiap permohonan (berdasarkan anggaran yang munasabah dan realistik dari jumlah kos kelayakan) dan merangkumi pelbagai aktiviti dan perbelanjaan untuk tujuan seperti di bawah:

Perbelanjaan Yang Layak	Perbelanjaan Tidak Layak
Kos Operasi:	<ul style="list-style-type: none"> • Perbelanjaan modal termasuk pembaikan bangunan dan pejabat

TERMA RUJUKAN

<ul style="list-style-type: none"> • Penyewaan tempat untuk keperluan pentadbiran dan program • Kos gaji kakitangan / pengambilan pekerja (sepenuh masa atau / dan sambilan) • Latihan / pengembangan (kos untuk mengatur atau mengambil bahagian) • Kos pemasaran • Kos operasi lain seperti yuran guaman dan audit, utiliti dll. <p>Kos Program:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Pengeluaran / pameran / pertunjukan • Program jangkauan • Platform industri • Kegiatan / platform antarabangsa • Kos pemasaran • Kos mobiliti • Kos program lain seperti kolaborator / perunding / pengambilan projek, bahan, penyelidikan / pembangunan / dokumentasi / pengarkiban, penyewaan peralatan untuk tujuan menyampaikan program (iaitu sistem AV / PA, projektor, mikrofon dll) 	<ul style="list-style-type: none"> • Pembelian peralatan (mis. Komputer riba, pencetak, alat muzik, dll.)
--	--

Nota tentang garis panduan transaksi pembayaran

Sila ambil maklum tentang penerima pembiayaan yang telah berjaya tidak boleh terlibat dengan sebarang transaksi pembayaran dengan pihak berkaitan kerana ia akan dianggap tidak boleh dituntut. Untuk tujuan peruntukkan ini, pernyataan "pihak berkaitan" bermaksud tidak terhad kepada syarikat/ organisasi milik penuh dan/ berkaitan dengan penerima pembiayaan.

Bagaimanakah permohonan anda dinilai untuk Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

<p>Kertas cadangan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kekuatan program dan hasil yang dicadangkan untuk tempoh pendanaan, dalam mencapai visi organisasi anda. • Keupayaan yang ditunjukkan untuk merealisasikan idea / program / penyampaian perkhidmatan berdasarkan rekod prestasi. • Anggaran anggaran yang munasabah, yang menunjukkan bahawa organisasi anda telah mengkaji trend operasi 	<p>Hubungan di antara pihak berkepentingan dan orang ramai</p> <ul style="list-style-type: none"> • Berpotensi untuk mewujudkan akses yang lebih meluas terhadap seni. • Menjangkau demografik yang berbeza (iaitu komuniti yang tidak mendapat perhatian sewajarnya, remaja yang berisiko, warga emas dll.)
---	---

TERMA RUJUKAN

<p>tahun-tahun kebelakangannya, dan mempunyai pemahaman yang realistik mengenai keperluan dan batasan operasi pada masa akan datang dan pemahaman tentang potensi pendapatannya.</p>	<ul style="list-style-type: none"> Mencipta peluang dalam industri melalui akses ke rangkaian dan perkongsian tempatan / serantau / antarabangsa.
<p>Pembangunan Industri Seni</p> <ul style="list-style-type: none"> Menunjukkan peranan kepemimpinan dalam industri (iaitu menetapkan standard profesional dan amalan terbaik yang menyumbang kepada sektor ini) Memupuk bakat tempatan dan membentuk generasi profesional seni dan budaya yang seterusnya. Proaktif dalam menangani jurang dan mewujudkan peluang dalam industri. 	<p>Kebertanggungjawapan</p> <ul style="list-style-type: none"> Pengurusan sumber kewangan yang baik (ini termasuk penyimpanan rekod yang betul sesuai dengan piawaian perakaunan dan proses kewangan yang baik). Amalan tadbir urus korporat yang kuat (jika ada, perlu ada penglibatan aktif dari anggota Lembaga untuk memastikan semak dan imbang yang berkesan).

Penyerahan dokumen yang diperlukan untuk proses permohonan merangkumi perkara berikut:

- Permohonan dan kertas cadangan yang dikemukakan (*termasuk perincian pelan, senarai program, profil organisasi, sejarah projek yang telah pernah dianjurkan, artikel/ulasan jika ada dan lain-lain maklumat sokongan yang berkaitan*);
- Kos anggaran belanjawan;
- Pelan Pelaksanaan Program/ Projek;
- Laporan akaun yang telah diaudit dua (2) tahun terakhir;
- Akaun pengurusan untuk tahun semasa (*Management Accounts*);
- Perakuan CTOS¹

Apakah yang diharapkan dari pemohon yang berjaya?

- Menyampaikan projek seperti yang dikemukakan dalam kertas cadangan yang diluluskan;
- Sentiasa berhubung dengan CENDANA untuk mengemaskini kemajuan projek atau sekiranya terdapat perubahan dalam skop kerja yang dicadangkan;
- Untuk meletakkan jenama CENDANA ke semua platform komunikasi seperti logo² CENDANA ke semua platform publisiti dan pemasaran dalam semua projek yang disokong;
- Untuk memastikan semua baucar pembayaran, invois dan resit untuk perbelanjaan projek disimpan sebagai bukti bayaran yang perlu diserahkan kepada CENDANA. Kegagalan untuk menyediakan dokumen sokongan yang diperlukan boleh menjejaskan jumlah pemberian dana.

¹ CTOS adalah Agensi Pelaporan Kredit (CRA) terkemuka di Malaysia di bawah bidang kuasa Pejabat Pendaftar Agensi Pelaporan Kredit, Kementerian Kewangan dan dikawal selia di bawah Akta Agensi Pelaporan Kredit 2010.

² Butiran dinyatakan dalam perjanjian.

TERMA RUJUKAN

- Untuk membangunkan kapasiti organisasi anda, pengurusan organisasi mungkin dikehendaki menyertai Program Mentorship CENDANA selama enam (6) bulan (ini mungkin merangkumi beberapa jam sebulan sahaja) dengan panel mentor yang ditugaskan dalam bidang-bidang tertentu yang akan membimbing dalam perkara-perkara yang berikut:
 - Membangunkan rancangan tindakan;
 - Melaksanakan matlamat dan objektif organisasi; dan
 - Meningkatkan kemampunan kewangan.
- Kos penyertaan dalam program ini akan ditanggung sepenuhnya oleh CENDANA.

Apakah yang diperlukan untuk proses pelaporan?

- **Laporan Kemajuan Berperingkat** (*Progressive Milestone Reports*) – Bergantung pada jangka waktu pendanaan, Laporan Kemajuan perlu diserahkan bersama dengan dokumen sokongan untuk membuktikan tuntutan (iaitu penerimaan, inouis, baucar pembayaran dll.);
- Memberi ringkasan perbelanjaan projek berserta dengan bukti perbelanjaan seperti yang diminta oleh CENDANA (resit, inouis, baucar pembayaran, dll);
- **Akaun Pengurusan** untuk tahun semasa (*Management Accounts*), **Laporan Penilaian Projek** (*Project Final Report*) dan penyiapan **Laporan Tinjauan Ekonomi CENDANA** – dalam tempoh empat belas (14) hari bekerja dari tarikh penyelesaian program pembiayaan (templat / borang laporan adalah disediakan oleh CENDANA);
- Untuk mengemukakan sebarang bentuk pengesahan lain – bahan tambahan aktiviti seperti video, foto dan cagaran yang dicipta (jika berkenaan).

Bagaimanakah anda akan menerima pembiayaan?

- Bergantung pada kuantum pembiayaan yang diluluskan, pembiayaan anda akan dikeluarkan dalam tiga (3) ansuran dalam tempoh dua belas (12) bulan, tertakluk kepada proses pemantauan dan keperluan pelaporan semasa tempoh pembiayaan, dan akan dikreditkan ke akaun bank organisasi anda atau disediakan dalam bentuk cek.
- Anda akan dikehendaki menghadiri mesyuarat bersama pihak CENDANA secara fizikal atau virtual (bergantung kepada lokasi kediaman anda).

Struktur pembiayaan Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA akan ditentukan seperti berikut:

<u>Bahagian 1:</u> Selepas Menandatangani Perjanjian	<u>Bahagian 2:</u> Pelaporan Proses Kemajuan	<u>Bahagian 3:</u> Pelaporan Penilaian Projek dan Laporan Tinjauan Ekonomi
Pembayaran pertama untuk memulakan program (40% daripada jumlah yang diluluskan) apabila menandatangani Perjanjian dalam masa	Pembayaran berikutnya pada bulan keenam (40% daripada jumlah yang diluluskan) dalam masa dua puluh satu (21) hari bekerja selepas penyerahan dokumen seperti di bawah yang memenuhi	Pembayaran akhir (baki 20% daripada jumlah yang diluluskan) dalam tempoh dua puluh satu (21) hari bekerja selepas penyerahan dokumen seperti di bawah

TERMA RUJUKAN

dua puluh satu (21) hari bekerja.	<p>semua syarat pelaporan CENDANA:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Laporan Kemajuan Berperingkat; • Dokumen sokongan untuk menyokong tuntutan tersebut (seperti resit, baucar pembayaran, invois dll.) 	<p>yang memenuhi semua syarat pelaporan CENDANA:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Laporan Penilaian Projek (<i>Project Final Report</i>); • Laporan Tinjauan Ekonomi CENDANA; • Akaun Pengurusan (<i>Management Accounts</i>); • Penyata akaun akhir (bukti perbelanjaan seperti resit, baucar pembayaran, invois dll.); • Bahan tambahan (foto, video, cagaran dibuat jika berkenaan).
-----------------------------------	--	--

Pelaporan data dan hasil memberikan CENDANA maklumat berharga untuk memantau prestasi dan aktiviti setiap organisasi, dan memastikan kebertanggungjawapan terhadap dana awam. Ini juga membantu dalam proses penyelidikan dan komunikasi oleh CENDANA dalam membentangkan impak program ini terhadap organisasi-organisasi seni yang Berjaya.

Bagaimanakah anda boleh memohon untuk Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

- Anda boleh mengemukakan permohonan pembiayaan melalui sistem pengurusan dana online CENDANA di www.cendana.com.my. Penyerahan kertas kerja melalui cara lain seperti e-mel, cetakan dan sebagainya tidak akan diterima.
- Permohonan dan templat untuk penyerahan dokumen yang relevan telah disediakan di dalam sistem.

Bilakah anda boleh memohon untuk Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA?

	Panggilan Permohonan	Tarikh Akhir Permohonan	Pemohon Dimaklumkan	Program Bermula
Kitaran Pembiayaan 1	17 Julai 2020	16 Ogos 2020	30 September 2020 seterusnya	Mid-Oktober 2020
Kitaran Pembiayaan 2	1 Oktober 2020	31 Oktober 2020	7 Disember 2020 seterusnya	Januari 2021 seterusnya

Siapakah yang anda boleh menghubungi jika ada soalan?

Sekiranya anda mempunyai sebarang soalan, atau ingin membincangkan permohonan anda secara terperinci, sila emel grants@cendana.com.my

TERMA RUJUKAN

Apa yang akan berlaku selepas anda menghantar permohonan?

- Setelah tarikh permohonan tutup, semua permohonan akan diselaraskan untuk memastikan projek memenuhi kriteria kelayakan dan dokumen sokongan yang relevan telah diserahkan.
- Semua permohonan memerlukan persetujuan pemohon untuk membolehkan CENDANA dan MyCreative Ventures Sdn. Bhd. untuk menjalankan pemeriksaan latar belakang organisasi anda sebagai sebahagian daripada proses penilaian
- Semua aplikasi dinilai dan diluluskan melalui proses penilaian yang sangat kompetitif.
- Permohonan yang memenuhi semua kriteria akan dimasukkan ke dalam proses penilaian yang akan dinilai oleh **Panel Penasihat Industri** CENDANA yang terdiri daripada penasihat industri, pakar dan penggiat seni, yang ditentukan oleh sistem pemarkahan berwajaran terhadap kriteria penilaian yang tertera.
- Pemohon yang disyorkan juga akan ditemuramah bersama oleh Panel Penasihat Industri CENDANA.
- Pemohon yang disyorkan ini akan dikaji semula dan seterusnya diluluskan oleh **Lembaga Pengarah**.
- Semua kertas cadangan yang dikemukakan kepada CENDANA akan dikendalikan sebagai peribadi dan sulit. Sepertimana juga, panel CENDANA terikat dengan perjanjian yang mengisytiharkan tiada sebarang konflik peribadi sebelum menyemak dan menilai sebarang permohonan.
- Pemohon akan dimaklumkan melalui pengesahan emel tidak lebih dari enam (6) minggu selepas tarikh tutup permohonan.

Apa yang akan menjejaskan permohonan anda?

Aplikasi yang tidak mempunyai dokumentasi yang mencukupi selepas penyerahan akan mengakibatkan aplikasi tidak lengkap dan tidak akan maju untuk penilaian. Senarai dokumen yang diperlukan:

- Salinan Kad Pengenalan MyKad* - salinan jelas kedua-dua imej belakang dan depan pada halaman A4 yang sama sisi; (**pemilik organisasi*)
- Salinan borang pendaftaran syarikat - Borang 9 (Borang SSM), Borang 24 atau 49, surat kebenaran, senarai ahli jawatankuasa (jika berkenaan);
- Pengakuan CTOS;
- Laporan akaun yang telah diaudit dua (2) tahun terakhir;
- Akaun pengurusan tahun semasa;
- Kertas cadangan (*termasuk perincian pelan, senarai program, profil organisasi, sejarah projek yang telah pernah dianjurkan, artikel/ulasan jika ada dan lain-lain maklumat sokongan yang berkaitan*);
- Bajet templat;
- Pelan Pelaksanaan Program/Projek.

Apakah yang berlaku selepas permohonan dinilai?

Permohonan yang berjaya

Pemohon yang berjaya akan menerima pemberitahuan emel rasmi dengan Surat Tawaran yang menyatakan:

TERMA RUJUKAN

- Amaun Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA yang diluluskan;
- Terma dan Syarat Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni;
- Matlamat pencapaian.

Program Pembiayaan Ketahanan Organisasi Seni CENDANA akan sah selama tiga puluh (30) hari sejak emel pemberitahuan dikeluarkan. Sekiranya anda tidak menerima tawaran ini, tawaran ini akan luput.

Permohonan yang tidak berjaya

Pemohon yang tidak berjaya akan dimaklumkan melalui emel rasmi dalam tempoh pemberitahuan yang sama.

Rayuan

CENDANA tidak dapat menerima sebarang rayuan. Semua keputusan adalah muktamad.

Nota berkaitan garis panduan program pembiayaan ketahanan organisasi seni

Disamping kami mempromosikan dan membangunkan seni untuk masa depan Malaysia, sebagai agensi yang mengagihkan dana awam sejajar dengan dasar Kerajaan, CENDANA harus mengutamakan cadangan yang tidak:

- Menghina atau merendahkan seseorang, kumpulan atau kelas individu berdasarkan bangsa atau agama, atau dilaksanakan untuk mewujudkan konflik atau salah faham dalam masyarakat berbagai budaya dan agama;
- Mengganggu keamanan atau kestabilan negara.

CENDANA berhak membatalkan sebarang permohonan sekiranya terdapat:

- Perubahan skop projek tanpa memberitahu dan mendapatkan kelulusan dari CENDANA;
- Merendahkan atau merosakkan reputasi CENDANA secara langsung atau tidak langsung;
- Tidak dapat melengkapkan projek itu mengikut cadangan yang dikemukakan;
- Melanggar terma dan syarat yang dinyatakan dan dipersetujui dalam perjanjian Program Pembiayaan.

Walau bagaimanapun, jika anda tidak melaksanakan projek cadangan anda, tidak berprestasi dalam memenuhi sasaran yang dipersetujui bersama, atau membelanjakan lebih rendah daripada apa yang pada asalnya dianggarkan, CENDANA berhak untuk mengkaji semula pembiayaan yang diluluskan, dan boleh menghentikan pembiayaan sama sekali.

TENTANG CENDANA

CENDANA (Agensi Pembangunan Ekonomi Seni Budaya) adalah sebuah agensi kerajaan yang dilancarkan secara rasmi pada 6 September 2017 untuk membentuk ekonomi seni budaya yang megah, mampan dan bercita-cita tinggi untuk Malaysia, seterusnya meningkatkan profil seni dan

TERMA RUJUKAN

budaya Malaysia untuk membantu membentuk identiti Malaysia sebagai destinasi seni dan meletakkan Malaysia secara strategik di pentas global. Ia disokong oleh Kerajaan Malaysia melalui MyCreative Ventures Sdn Bhd (sebuah syarikat milik penuh Menteri Kewangan Diperbadankan) dan melaporkan kepada Kementerian Komunikasi dan Multimedia. Untuk maklumat lanjut, sila layari www.cendana.com.my

PENGHARGAAN

- Majlis Seni Negara Singapura (National Arts Council Singapore)